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Lägenhetsregistret 2022-10-15 Samtliga medlemmar måste bekräfta! 

Tack till de 70 % medlemmar som besvarat avstämningen av lägenhetsregistret. Några har 

påpekat felaktigheter i stavning av namn och även beträffande ägarförhållandet. Vi måste be er 

kontakta Nabo direkt om detta. 

Ett vanligt problem för bostadsrättsägare är att bankerna inte meddelar förvaltaren när en 

pantsättning upphör. Det medför, vilket vi kan konstatera även i vårt register, att det finns 

många äldre, avslutade pantsättningar som står kvar i registret. Vi ska försöka rensa bort dessa 

äldre noteringar i registret, men det kräver ett besked från Dig. Du kan läsa Ditt register 

på Nabo.se och välj ’Din lägenhet’. 

Om Dina uppgifter innehåller en pantsättning – ofta är de tveksamma daterade 2017-12-04 – 

som Du inte vill kännas vid, meddela detta till styrelsen eller direkt till Lundqvist.L@outlook.com. 

Stamspolning 

Stamspolning kommer att ske under november-december. Spolningen sker med högtryck och 

omfattar alla stammar med påstick från kök och badrum ut till stående stam samt 

samlingsledningar ut till kommunal ledning. GR Avloppsrensning kommer att avisera och 

kommunicera direkt med respektive medlem ca två veckor innan arbetet påbörjas.   

Trädgården 

Under november kommer Peab att beskära de större träden i trädgården som växt sig alltför 

höga. Dessutom kommer två av de mindre träden att fällas för att glesa ut lite. 

Tvättstugorna 

På förekommen anledning rekommenderas att anvisningarna för mängden tvättmedel och 

sköljmedel följs. Många verkar överdosera vilket har föranlett stopp i maskinerna.  

Energiförbrukning 

Alla medlemmar uppmanas att vara uppmärksamma på behovet att inte slösa med den 

gemensamma energin. Det gäller bland annat att se till att bastun inte står på i onödan utan att 

den stängs av samt att lyset och fläkten stängs när man lämnar bastun. 

Tänk gärna på att lufta elementen samt täta fönstren nu när kylan kommer.  

Dela gärna med er av andra förslag på hur föreningens energiförbrukning kan hållas på en låg 

nivå. 
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